
Vragen m.b.t Initiatiefvoorstel Trage Paden

Partij Nr
.

Vraag / Input Antwoord / Reactie

VVD 1 In het laatste woordvoerdersoverleg is een aantal 
suggesties gedaan. De tekst die er nu ligt, nog eens goed 
doorlezend, heb ik nog een aantal vragen die wellicht 
kunnen helpen om het voorstel nog wat aan te scherpen:

Zou bij beslispunt 2, de inventarisatie niet alleen moeten 
gaan over waar de paden (nog) aanwezig zijn, maar ook 
hoe ze erbij liggen?
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Zou het bij beslispunt 3, naast behouden, onderhouden, en 
toegankelijk maken niet ook moeten gaan om herstel?
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En dat bij beslispunt 3 ook aan de orde moet komen wat 
de juridische mogelijkheden zijn, gelet op o.a. de rol van 
de provincie Utrecht en rechtsbescherming van eigenaren?
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